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Abstract (en)
[origin: WO2016142007A1] The invention relates to a contact slide unit for a switching unit, comprising a contact slide (1) inside which a movable
contact piece (2) is guided, said contact piece (2) being biased from one side by a contact load spring (9). The invention also relates to a method for
assembling the contact slide unit. The invention is characterized in that the movable contact piece (2) is mounted in a winding interstice between two
windings of the contact load spring (9).

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Kontaktschiebereinheit für eine Schalteinheit, aufweisend einen Kontaktschieber (1) mit einem darin geführten
beweglichen Kontaktstück (2), welches von einer Seite von einer Kontaktlastfeder (9) beaufschlagt ist, sowie ein Verfahren zur Montage der
Kontaktschiebereinheit. Die Erfindung zeichnet sich dadurch aus, dass das bewegliche Kontaktstück (2) in einem Windungsspalt zwischen zwei
Windun-gen der Kontaktlastfeder (9) gelagert ist.
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